傳訊公關處 Communication and Public Relations Office

## HKBU一動靜校園 eNews

Visit Archives

1 Aug 2013 (Thursday)

## HKBU students participate in first European Union Top-up summer programme 浸大生參加首屆「歐盟暑期研習班」



The summer programme enables students to have a better understanding of the EU

暑期研習班讓同學加深對歐盟的認識

Twenty-one HKBU students joined the first European Union Top-up summer programme in Brussels, the capital of the European Union (EU), to learn more about the EU. The five-day programme was organised by the European Union Academic Programme Hong Kong (EUAP) with the support of the EU and the Hong Kong Economic and Trade Office, Brussels, of the HKSAR Government.

The group, together with students from The University of Hong Kong (HKU) and The Chinese University of Hong Kong (CUHK), participated in the summer programme in late June. They attended seminars in different policy areas, including human rights, green energy, European integration, Hong Kong-EU relations, drugs, etc., during which they had a discussion

with EU officials. They paid a visit to the European Parliament and engaged in a dialogue with a Parliament member. In addition, they visited the Hong Kong Economic and Trade Office in Brussels, the College of Europe in Brugge which is one of EUAP's academic partners, as well as the UNESCO world heritage sites in Brugge.

EUAP is a consortium of HKBU, HKU, CUHK and Lingnan University and co-financed by the EU.

二十一位浸大同學參加在歐盟首都布魯塞爾舉行的首屆「歐盟暑期研習班」,藉此加深對歐盟的認識。為期五天的活動由香港歐洲聯盟學術計劃主辦,獲得歐盟委員會和香港特區政府駐布魯塞爾經濟貿易辦事處支持。

一他們聯同香港大學和香港中文大學的同學於六月底參加暑期班,期間參與討論人權、綠色能源、歐洲一體化、香港與歐盟關係,以及毒品問題等政治範疇講座,並與歐盟官員進行討論。此外,他們又參觀歐洲議會並與一位議員對談,並訪問駐布魯塞爾經濟貿易辦事處和香港歐洲聯盟學術計劃的合作伙伴歐洲學院,以及參觀布魯日世界文化遺產。

香港歐洲聯盟學術計劃由浸大、香港大學、香港中文大學及香港嶺南大學合辦,歐盟委員會資助。

Back to Top